
PROTOKOt NR XXV/2017
Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 22 SIERPNIA 2017 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZE^DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych - 14 /w tym radni D.Kowalczyk i A.Mucha przybyli w trakcie posiedzenia/

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z list$ obecnosci.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porz^dku obrad.

3. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) zmiany uchwaty nr XXI/125/2017 Rady Gminy Budziszewice z dnia 30 marca 2017 roku w

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) zaciqgnie,cia pozyczki z budzetu pahstwa na wyprzedzaj^ce finansowanie w ramach PROW

2014-2020,

5) zaciaj>nie_cia pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i

Gospodarki Wodnej wtodzi,

6) zmiany nazwy placu potozonego w miejscowosci Budziszewice.

4. Zakonczenie obrad.

PUNKT1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy

Budziszewice, po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pie_tnastu radnych obecnych jest

dwunastu.

PUNKT2

PRZEDSTAWIENIE PORZA.DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czym

zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

/Przybyta radna Dorota Kowalczyk, obecnych -13/



PUNKT3
PODJE.CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zrniany budzetu Gminv na 2017 rok.

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.

Powiedziata min. ze zwi^kszamy plan dochodow budzetu gminy o kwot§ 3.500,00zt.

Plan dochodow po zmianach wyniesie 10.641.908,45zt, z czego:

- dochody bieza.ce - 9.280.998,45zt,

- dochody majqtkowe - 1.360.910,0071.

Plan wydatkow zas proponuje sie, zmniejszyc o 269.815,00zt, i po zmianach rowny be.dzie

12.664.231,57zt, z czego:

- wydatki bieza.ce - 8.551.854,83zt,

- wydatki maja.tkowe -4.112.376,74zt.

/Przybyt radny Andrzej Mucha, obecnych -14/

Poza tym zmniejsza sie. plan przychodow budzetu o kwote, 273.315,00zt. Po zamianach wyniesie on

2.218.491,12zt.

Ponadto proponuje si$ zwi^kszenie limitu wydatkow na realizacje. rocznych zadari inwestycyjnych o

kwote. 21.145,00zt.

Zmniejsza sie. planowany deficyt budzetu Gminy na 2017 rok o kwote. 273.315,00zt. Planowany

deficyt po zmianach wyniesie 2.022.323,12zt i zostanie pokryty pozyczkami i kredytami w kwocie

1.559.318,20zt; nadwyzkq budzetowa. z lat ubiegtych w kwocie 98.500,92zt oraz wolnymi srodkami w

kwocie 364.504,00zt.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o pytania.

Radna - Aneta Nawrocka - zapytata czy zostana, wreszcie w budzecie przewidziane srodki na remont

budynku gospodarczego znajduj^cego sie. obok urz^du.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze zgadza SJQ z tym, iz najwyzszy czas cos z tym zrobic. Dodat, ze

ma nadzieje., iz uda si^ to juz niebawem.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2017 rok, po czym poddat go pod glosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowafo - 14

• przeciw -0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwatz przyj$to.

Uchwata Nr XXV/141/2017 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2017 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmianv Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPFstanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

NastQpnie poprosita o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwate. przyjqto.
Uchwata Nr XXV/142/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) zmianv uchwatv nr XXI/125/2017 Radv Gminv Budziszewice z dnia 30 marca 2017 roku w

sprawie udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - uchwata w tej sprawie podejmowana byta przez

Gminy w marcu. Dotyczyta ona udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu z

przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej dla budowy chodnika przy drodze

powiatowej w miejscowosci Re,kawiec. Zapisana zostata wowczas kwota 15 tysiqcy ztotych. Dzisiaj

zmniejszamy tq kwote. do kwoty 14.145,00zt, a wie.c dostosowujemy wysokosc do faktycznie

poniesionego na ten eel wydatku.

Naste.pnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty

nr XXI/125/2017 Rady Gminy Budziszewice z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato si§ -0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXV/143/2017 w sprawie zmiany uchwaty nr XXI/125/2017 Rady Gminy Budziszewice

z dnia 30 marca 201 7 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

4) zaciaeniecia pozvczki z budzetu panstwa na wyprzedzaiace finansowanie w ramach PROW
2014-2020.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje sie. zacia.gnie.cie z budzetu

panstwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w todzi pozyczke. w wysokosci 50.499,00zt z

przeznaczeniem na wyprzedzajqce finansowanie kosztow kwalifikowanych operacji pod nazwa.

,,Przebudowa drogi gminnej nr 116053E w miejscowosci Budziszewice - ul.Kolejowa".

Sptata pozyczki nast^pi po otrzymaniu srodkow z budzetu Unii Europejskiej.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciqgnie.cia

pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzaja.ce finansowanie w ramach PROW 2014-2020, po czym

poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:



• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwatq przyjqto.

Uchwata Nr XXV/144/2017 w sprawie zaciqgniqclo pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzajqce

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerwq./

5) zaciagniecia pozyczki dtugoterminowei z Woiewodzkiego Funduszu Ochronv Srodowiska i

Gospodarki Wodnei w todzi.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje si§ zacia.gnie.cie pozyczki

dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w todzi do

wysokosci 558.746,00zt z przeznaczeniem na zadanie pn. ,,Budowa kanalizacji sanitarnej z kanatami

bocznymi i przepompowniami w miejscowosci Budziszewice (ul. Kolejowa, ul. Lesna, ul. Szkolna) oraz

sieci wodociqgowej w miejscowosci Budziszewice -etap II".

Pozyczka b^dzie uruchomiona w dwoch transzach:

- pierwsza transza do wysokosci 196.394,00zt w 2017 roku na I etap zadania tj. na didowe, kanalizacji

sanitarnej z kanatami bocznymi i przepompowniami w miejscowosci Budziszewice ( ul.Kolejowa i

ul.szkolna) oraz sieci wodociqgowej w miejscowosci Budziszewice - etap II,

- druga transza do wysokosci 362.352,00zl w roku 2018 na II etap zadania tj. na budowe, kanalizacji z

kanatami bocznymi i przepompowniami na ulicy Lesnej.

Pozyczka przeznaczona b^dzie na finansowanie planowanego deficytu budzetu gminy. Sptacona

zostanie z dochodow lat 2018-2022.

NastQpnie poprosita o pytania.

Wojt - Marian Holak - dodat, ze pozyczka ta moze bye w 30% umarzalna, wystarczy srodki te

przeznaczyc na inwestycje zwi^zane z ochron^ srodowiska. Poza tym jest to pozyczka posiadajqca

bardzo preferencyjne warunki. Oprocentowanie wynosi ponizej 1%.

Radny - Wtadystaw Pawelec - czyli kanalizacja na ulicy Lesnej robiona b^dzie w przysztym roku.

Wojt - Marian Holak - tak, ale przetarg ogtosimy jeszcze w roku biezqcym.

Radny - Mieczystaw Mikinka - zapytal o przetarg na budow^ drogi w Zaiesiu.

Wojt - Marian Holak - poinformowat, ze post^powanie przetargowe zostato uniewaznione.

Wptyneja bowiem tylko jedna oferta. Zaproponowana cena byta prawie 150 tysie.cy wyzsza od kwoty,

ktorg zamierzalismy przeznaczyc na ten eel.

Dodat, ze zastanawia SJQ czy nie przesun^c terminu realizacji tej inwestycji na wiosne. roku przysztego.

Procedury przetargowe trwajq bowiem dose dtugo i pozniej, jezeli aura nie b^dzie sprzyjajqca, moze

zabraknqc czasu na wykonanie. Poza tym w przetargach ogtaszanych jesieniq z planowanym

terminem prac w przysztym roku, mozna uzyskac znacznie korzystniejsze oferty.

Radny - Andrzej Bronowski - zapytat o kanalizacj^ na ulicy Granicznej, bo nigdzie sie, o tym nie

mowi.
Wojt - Marian Holak - projekt na budowe^ kanalizacji na ulicy Kolejowej wykonywany byt w 2008

roku. Obejmuje on takze ulic^ Granicznq i ulicQ Spacerowq.

NastQpnie dodat, ze do budzetu zostato wprowadzone zadanie pod nazwq termomodernizacja

hydroforni w Zaiesiu. Niemniej jednak, aby w stosunku do innych sotectw byto sprawiedliwie, jezeli



droga w Zalesiu be.dzie budowana w tym roku, to zastanowimy sie, powtornie czy termomodernizacja

be.dzie robiona teraz, czy w przysztym roku. Jezeli zas droga robiona b^dzie w 2018, to aby sotectwo

nie czuto S'IQ pomini^te, hydroforni^ zrobimy w tym roku.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciqgni^cia

pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w

todzi, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXV/145/2017 w sprawie zaciqgni^cia pozyczki dtugoterminowej z Wojewodzkiego

Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w todzi stanowi zatqcznik do niniejszego

protokotu.

5) zmianv nazwv placu potozonego w mieiscowosci Budziszewice.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze w roku 2016 weszta w zycie ustawa o zakazie propagowania

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektow i urzqdzeh uzytecznosci

publicznej. Ustawa ta natozyta obowiqzek zmiany wszystkich nazw upami^tniajqcych osoby,

organizacje, wydarzenia lub daty symbolizujqce komunizm lub inny ustroj totalitarny lub propaguj^ce

taki ustroj w inny sposob - w terminie do 1 wrzesnia biezqcego roku.

W przypadku naszej Gminy Wojewoda wskazal koniecznosc zmiany nazwy Placu Janka Krasickiego.

Przy Placu tym znajduje si$ jedna posesja. Plac ten, jak wszyscy wiedzq, potozony jest na

skrzyzowaniu ulicy Jana Chryzostoma Paska i Brzezihskiej.

Proponujemy aby posesji tej przyporzqdkowac adres z ulicy Brzeziriskiej.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat czy ktos rozmawiat na ten temat z mieszkahcami Placu Janka

Krasickiego.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - powiedziat, ze zrobit to osobiscie. Dodat, ze

propozycja przytqczenia do ulicy Brzeziriskiej, a nie do ulicy Paska, wynika z prosby mieszkahcow

Placu.

Nast^pnie odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany nazwy placu potozonego w miejscowosci

Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato si^ -0

Uchwatq przyjqto.

Uchwata Nr XXV/146/2017 w sprawie zmiany nazwy placu potozonego w miejscowosci Budziszewice
stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat min. ze:

- ceny na roboty drogowe w stosunku do poczqtku roku wzrosty o 25-30%. Dodat, ze jego zdaniem

wynika to z faktu dojscia firm do porozumienia;

- sprawa budowy drogi w Zalesiu - zostata juz omowiona;



- budowa ulicy Kolejowej - w czerwcu odbyt si§ pierwszy przetarg. Zglosila si$ jedna firma za cen$

przeszto 115 tysi^cy ztotych. Uniewaznilismy go. W lipcu odbyt si$ drugi przetarg. Tym razem zgtosity

sie. dwie firmy. Tarisza oferta wynosi 110 tysi^cy ztotych.

W pia,tek chcielibysmy podpisac umowQ i drogQ wykonac. Na ulicy Kolejowej robiona jest rowniez

kanalizacja. Dobrze bytoby zatem zrobic droge. i sprawe, zamknqc.

- w trakcie budowy jest kanalizacja. Prosilismy aby w pierwszej kolejnosci byta ona zrobiona na ulicy

Kolejowej, po to abysmy mogli budowac tarn droge..

- pozostaje kwestia budowy drogi w Helenowie. Jak tylko pojawi sie_ jakas tendencja spadku cen

b^dziemy ogtaszac przetarg.

- w sierpniu ogtosilismy przetarg na budowy nowego budynku szkoty. Termin sktadania ofert uptywa

30 sierpnia. Zobaczymy jakie be^dzie zainteresowanie i jakie be,dq zaproponowane ceny.

- zwie^kszylismy wydatki na modernizacj^ Domu Ludowego w Mierznie. Otrzymalismy bowiem

pozwolenie na rozbudow^ i jak tylko si$ uprawomocni be,dziemy ogtaszac przetarg.

- Zarzqd Drog Powiatowych ogtosit przetarg na wykonanie I etapu budowy chodnika w R^kawcu.

Termin sktadania ofert mija 4 wrzesnia. Wowczas dowiemy sie, ile b^dziemy musieli dotozyc z

budzetu gminy.

- chcielibysmy ogtosic przetarg takze na budow^ kanalizacji na ulicy Lesnej. Gdyby udato si$ jq

wykonac, to spraw^ kanalizacji Budziszewic mielibysmy zamkni^tq.

- doszlismy do porozumienia w sprawie zamiany gruntow przeznaczonych pod budownictwo,

znajdujqcych SJQ na Bartoszowce -jak pami^tacie nie mielismy tam dost^pu do drogi. Teraz mozliwa

b^dzie zamiana w stosunku 1:1.

- odbyt SJQ przetarg na dowoz dzieci do szkoty.

Radny - Mirostaw Matysik - poprosit o wyjasnienie jak doktadnie wyglqdata b^dzie sprawa zamiany

gruntow.

Wojt - Marian Holak - wyjasnit, ktore dziatki zostanq zamienione.

Radny - Stawomir Sala - zapytat czy to prawda, ze do Nowego R^kawca nie b^dzie dojezdzat autobus

szkolny.

Wojt - Marian Holak - jezeli chodzi o trasy autobusow to nie si$ nie zmienia.

Sottys - Wiestaw Piechota - poprosit aby dobrze przymocowac wiate^ przystanku autobusowego w

W^grzynowicach, bo jak b^dzie silniejszy wiatr to znowu si^ przewroci.

PUNKT4

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamkn^t XXV

nadzwyczajnq Sesj^ Rady Gminy.

Przewodnicz

iotr Jagietto


